
Z á p i s n i c a 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 25.3.2019 o 18,00 h v zasadacej miestnosti 

obecného úradu v Šintave  

prítomní: viď prezenčná listina 

bod 1) 

Zahájenie – určenie overovateľov zápisnice 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Bc. Stanislava Režnáková, ktorá privítala 

prítomných poslancov a občanov obce.  Skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné vo všetkých 

bodoch programu, nakoľko je prítomných 8 poslancov z celkového počtu 9. (Poslankyni Endelovej zanikol mandát 

dňa 26.2.2019). 

Predsedajúca dala hlasovať za predložený program rokovania. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 8 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 

0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia predsedajúca určila poslancov OZ –  Zitu Csemezovú a Jána 

Kavoňa.  

  

bod 2) 

Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

     Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia bola zverejnená a  tvorí prílohu zápisnice. 

Predsedajúca dala hlasovať za návrh uznesenia č. 38 v znení : Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 8 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), 

proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

  

 bod 3) 

Oznámenie o zániku mandátu poslankyne a o nastúpení náhradníka na uprázdnený mandát poslanca, 

zloženie sľubu poslanca 

     Predsedajúca oboznámila prítomných,  že dňa 26.2.2019 zanikol mandát poslankyne obecného zastupiteľstva 

Mgr. Zuzany Endelovej a to písomným vzdaním sa mandátu poslanca podľa § 25, ods. 2 písm. c) zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. S odvolaním sa na § 192 ods. 2 zákona č. 180/2014 

Z.z. O podmienkach výkonu volebného práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov oznámila nastúpenie 

náhradníka za poslanca Obecného zastupiteľstva obce Šintava – Ing. Michala Ištoka. Predsedajúca vyzvala 

Michala Ištoka na zloženie sľubu poslanca. Ďalej informovala, že Zuzana Endelová sa odvoláva z funkcie predsedu 

komisie vzdelávania, kultúry, cestovného ruchu a mládeže a z funkcie člena komisie na ochranu verejného záujmu. 

     Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 39 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 1. berie na vedomie 

1.1 Vzdanie sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva v Šintave Mgr. Zuzany Endelovej podľa § 

25 ods. 2 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, ktoré bolo 

doručené Obecnému úradu v Šintave dňa 26.2.2019, pričom k uvedenému dňu prišlo k zániku mandátu 

poslanca obecného zastupiteľstva. 

1.2 Nastúpenie náhradníka na miesto poslanca  Obecného zastupiteľstva v Šintave, Ing. Michala 

Ištoka, bytom Šintava č. 266 podľa §192 zákona č. 180/2014 Z.z. O podmienkach výkonu volebného práva 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

1.3 Zloženie sľubu poslanca Obecného zastupiteľstva v Šintava Ing. Michala Ištoka podľa  § 25 ods. 1 

písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

2. odvoláva Mgr. Zuzanu Endelovú z funkcie predsedu komisie  vzdelávania, kultúry, cestovného 

ruchu a mládeže a z funkcie člena komisie na ochranu verejného záujmu. 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková) za 8 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 

0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

     Ďalej predsedajúca informovala, že poslanec Ištok má záujem o predsedu komisie finančnej a pre správu 



majetku obce. 

     Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 40 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave volí Ing. Michala Ištoka 

za predsedu komisie finančnej a pre správu majetku obce. 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), za: 5( Csemezová, Hanáková, Jurašíková, Šimulčík, Tvarožková), zdržal sa: 3 (Matušica, Kavoň, 

Miklošík), proti:0, návrh bol schválený 

 

 

bod 4/ 

Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2018 

     Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2018 bola zverejnená a tvorí prílohu zápisnice. 

V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci v poradí: Šimulčík, Ištok, Šimulčík, Kavoň, Šimulčík, Kavoň, 

Šimulčík, Matušica, Šimulčík 

V rámci rozpravy predložili nasledovní poslanci návrhy na uznesenia v znení: 

– poslanec Ištók - Obecné zastupiteľstvo v Šintave  poveruje hlavnú kontrolórku obce vykonaním kontroly, 

či boli všetky večierky, oslavy a podobné akcie na ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka uskutočnené v rokoch 2010-2018 

financované zo školských zdrojov podľa § 2 ods. 1 zákona o financovaní základných škôl 597/2003 Z.z. V prípade, 

že tieto večierky, oslavy a podobné akcie boli financované zo školských zdrojov podľa § 2 ods. 1 597/2003 Z.z., 

poverujeme kontrolórku o vykonanie kontroly, či boli tieto prostriedky na financovanie uvedených akcií použité v 

súlade s § 2 ods. 3 a 4 zákona o financovaní základných škôl 597/2003 Z.z. Vykonanie tejto kontroly sa nevzťahuje 

na Vianočné posedenie konané dňa 21.12.2016,  ktorého kontrola už bola poslancom OZ doručená. 

– poslanec Šimulčík – Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie správu  hlavného kontrolóra obce 

o kontrolnej činnosti za rok 2018 a žiada prepracovať správu  a doplniť o kontrolu uznesení r. 2017, 2018. 

Predsedajúca dala postupne hlasovať za uznesenia v znení: 

Uznesenie č. 41 Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie Správu hlavného kontrolóra obce o 

kontrolnej činnosti za rok 2018. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 1 (Kavoň), proti 2 (Šimulčík, Matušica), zdržal sa 6 (Csemezová, Hanáková, Ištok, 

Jurašiková, Miklošíik, Tvarožková) – návrh nebol prijatý 

Uznesenie č. 42 Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie správu  hlavného kontrolóra obce o 

kontrolnej činnosti za rok 2018 a žiada doplniť správu o kontrolu uznesení r. 2017, 2018.   

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh bol prijatý. 

Uznesenie č. 43   Obecné zastupiteľstvo v Šintave  poveruje hlavnú kontrolórku obce vykonaním kontroly, 

či boli všetky večierky, oslavy a podobné akcie na ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka uskutočnené v rokoch 2010-

2018 financované zo školských zdrojov podľa § 2 ods. 1 zákona o financovaní základných škôl 597/2003 Z.z. 

V prípade, že tieto večierky, oslavy a podobné akcie boli financované zo školských zdrojov podľa § 2 ods. 1 

597/2003 Z.z., poverujeme kontrolórku o vykonanie kontroly, či boli tieto prostriedky na financovanie 

uvedených akcií použité v súlade s § 2 ods. 3 a 4 zákona o financovaní základných škôl 597/2003 Z.z. 

Vykonanie tejto kontroly sa nevzťahuje na Vianočné posedenie konané dňa 21.12.2016,  ktorého kontrola 

už bola poslancom OZ doručená. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 6 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková,  Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa 

3 (Kavoň, Matušica, Miklošík) – návrh bol prijatý. 

 

 

bod 5/ 

Návrh dodatku č. 1 VZN obce Šintava č. 18/2018, ktorým sa určuje výška príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov vo výdajni školskej jedálni 

     Návrh dodatku č. 1 VZN obce Šintava č. 18/2018, ktorým sa určuje výška príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov vo výdajni školskej jedálne bol zverejnený a tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 44 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje návrh dodatku č. 

1 VZN obce Šintava č. 15/2018, ktorým sa určuje výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov vo výdajni 

školskej jedálne. 



Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh bol prijatý. 

 

 

bod 6/ 

VZN č. 19/2019 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Šintava - návrh 

     Návrh poslanca Jána Šimulčíka VZN č. 19/2019 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Šintava  bol zverejnený 

a tvorí  prílohu zápisnice. Predkladateľ návrhu poslanec Šimulčík oboznámil prítomných so zmenami v nariadení: 

§2, ods. 1), odsek 10), § 11 preklep,  § 6 pribudol odsek 2), prechodné ustanovenie. Zmeny sú zakomponované vo 

VZN. 

V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci: Kavoň, Šimulčík, Vedródyová, Kavoň,Režnáková. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie na uznesenie č. 45 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 

VZN č. 19/2019 zo dňa 25.3.2019 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Šintava.     

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh bol prijatý. 

 

bod 7/ 

Pamätník 

      Návrh poslanca Jána Šimulčíka na vybudovanie Pamätníka obetiam komunistického totalitného režimu, ktorý 

bude odhalený k 30. výročiu Nežnej revolúcie 17.11.2019. Predkladateľ návrhu poslanec Šimulčík oboznámil 

prítomných so zdôvodnením návrhu, cieľom pamätníka je spomienka na obete totalitného režimu a zároveň 

vzdeláva žiakov a mladých ľudí. Vzdelávaniu majú napomôcť dátumy a udalosti na pamätníku, ktoré pripomínajú 

najdôležitejšie udalosti doby. 

     V rámci rozpravy predložil poslanec Kavoň návrh na uznesenie v znení: akýkoľvek príspevok obce bude 

odsúhlasený obecným zastupiteľstvom. 

     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 46 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 

návrh na vybudovanie Pamätníka obetiam komunistického  totalitného režimu, ktorý bude odhalený k 30. 

výročiu Nežnej revolúcie dňa 17.11.2019, akýkoľvek doplatok podlieha schváleniu Obecného zastupiteľstva. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh bol prijatý. 

 

bod 8/ 

Kontrola využívania verejných financií 

      Predkladateľ návrhu poslanec Šimulčík - Kontrola využívania verejných financií predložil z dôvodu, že na 

základe § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990Z.z. má obecné zastupiteľstvo povinnosť vykonávať kontrolu využívania 

verejných financií. 

     V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci: Kavoň, Šimulčík, Kavoň, Šimulčík, Kavoň, Šimulčík 

     V rámci rozpravy  predložil poslanec Šimulčík návrh na uznesenie v znení: schváliť výšku finančných 

prostriedkov na mobilný paušál pre starostku obce vo výške 30,-  na mesiac, a hlasovať jednotlivo. 

      Ďalší návrh na uznesenie v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave poveruje hlavnú kontrolórku obce vykonať 

kontrolu aké zariadenia boli súčasťou zmlúv za rok 2011-2018 a či sa nachádzajú v inventári obce. 

     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 47 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave poveruje  

hlavnú kontrolórku obce vykonaním kontroly, či výška použitých finančných prostriedkov na mesačné 

platenie telefónu starostu obce (0908 765 393) bola v súlade s uznesením č. 2/OZ-2007. Ak výška použitých 

finančných prostriedkov na platenie telefónu starostu obce (0908 765 393) bola v rozpore s uznesením č. 

2/OZ-2007, poverujeme kontrolórku obce vyčíslením sumy, koľko finančných prostriedkov bolo použitých 

navyše na platenie telefónu starostu obce (0908 765 393). Kontrolu vykonať za obdobie 2011-2018. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 6 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková,  Šimulčík, Tvarožková), proti 3 (Kavoň, 

Matušica, Miklošík), zdržal sa 0 – návrh bol prijatý. 

Hlasovanie za uznesenie č. 48 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave poveruje hlavnú kontrolórku obce 



vykonať kontrolu aké zariadenia boli súčasťou zmlúv za rok 2011-2018 a či sa nachádzajú v inventári obce. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 6 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková,  Šimulčík, Tvarožková), proti 1 

(Matušicsa), zdržal sa 2 (Kavoň, Miklošík) – návrh bol prijatý. 

Hlasovanie za uznesenie č. 49 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje výšku finančných 

prostriedkov na mobilný paušál pre starostku obce vo výške 30,- eur na mesiac. Prekročenie stanovenej 

výšky paušálu (0908 233 812) bude uhradené z osobných finančných prostriedkov starostky obce. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 7 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Miklošík,  Šimulčík, Tvarožková), proti 2 

(Kavoň, Matušica), zdržal sa 0  – návrh bol prijatý. 

Hlasovanie za uznesenie č. 50 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje používanie mobilného tel. 

čísla 0908 233 812 aj na osobné účely starostky. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh bol prijatý. 

Hlasovanie za uznesenie č. 51 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje prepis mobilného 

telefónneho čísla 0908 233 812 po komunálnych voľbách na starostku obce. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh bol prijatý. 

Hlasovanie za uznesenie č. 52 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave ruší uznesenie č. 2/OZ-2007 ohľadne 

výšky paušálu pre starostu obce. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh bol prijatý. 

 

bod 9/ 

Podnet na odňatie čestného názvu ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava 

     Predsedajúca oboznámila prítomných s korešpondenciou medzi Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a 

športu SR a obcou Šintava ohľadne podnetu na odňatie čestného názvu ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava, ktorú 

podal  p. Holička dňa 26.11.2018 tesne po voľbách.  Oboznámila prítomných so stanoviskom Obce Šintava, školy 

a Rady školy, kde sa vyjadrili, že nemajú záujem a nevidia dôvod k odňatiu čestného názvu školy. Uvedená 

korešpondencia tvorí prílohu zápisnice. 

     V rámci rozpravy predložil poslanec Ištok návrh na uznesenie č. 53 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

berie na vedomie vyjadrenie starostky obce, riaditeľky ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka aj rady školy k podnetu 

na odňatie čestného názvu školy a podporuje zachovanie čestného názvu školy. Obecné zastupiteľstvo 

zároveň odmieta konanie bývalého starostu Miroslava Holičku vo veci bezdôvodného podnetu k odňatiu 

čestného názvu školy. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh bol prijatý. 

 

bod 10/ 

Informácie starostky (ústne) 

     Predsedajúca informovala prítomných, čo riešila za uplynulé obdobie: 

– výrub stromov prebehol v lokalite „Pod hruškou“, v areáli Lodenica, výrub štátnych lesov, vyžiadali sme 

zo spoločnosti Lesy SR plán výrubu, 

– v riešení projekt pred školou na uzatvorenie miestnej komunikácie 

– v riešení na ulici Vinohradská bude značka „STOP“ 

– podali sme projekt: Digitálny kamerový systém – rozšírenie kamier v obci 

– podnet – v  záhradkárskej osade sa rozšírili narkomani 

– prebehol čiastočný odchyt holubov na streche školy 

– v riešení sms správy z obce 

– poďakovanie p. Hrachovi za vyčistenie kanalizačného potrubia, ktoré bolo zanesené. 

 



 

bod 11/ 

Rôzne došlé žiadosti: 

 

     Predsedajúca informovala prítomných s došlými žiadosťami: 

 

 Žiadosť MO Matice slovenskej, Šintava č. 10 o poskytnutie finančných prostriedkov a žiadosť 

Šintavanka, o.z., 244, Šintava o poskytnutie finančného príspevku. Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za 

uznesenie č. 54 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie žiadosť MO Matice Slovenskej, 

Šintava č. 10 a žiadosť Šintavanka, o.z., Šintava  č. 244 o poskytnutie finančných prostriedkov a žiada, aby 

žiadosti boli prepracované v zmysle VZN č. 19/2019 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Šintava. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh bol prijatý. 

 

 Žiadosť Mesta Sereď o poskytnutie finančných prostriedkov na dieťa s trvalým pobytom vo Vašej obci a 

navštevujúce Centrum voľného času pri ZŠ J.A.Komenského  v Seredi. Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za 

uznesenie č. 55 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave neschvaľuje žiadosť Mesta Sereď o poskytnutie 

finančných prostriedkov na dieťa v zmysle priloženého zoznamu, ktoré má trvalý pobyt na území našej 

obce a navštevuje v školskom roku 2018/2019 Centrum voľného času pri ZŠ Jana Amosa Komenského 

1227/8 v Seredi. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh bol prijatý. 

 

 Žiadosť Marty Zuberecovej, Šintava 239 o odkúpenie pozemku pod rodinným domom. Po rozprave bolo 

zahájené hlasovanie za uznesenie č. 56 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave a)berie na vedomie žiadosť 

Marty Zuberecovej, Šintava č. 239 o odkúpenie pozemku pod rodinným domom parc.č. 517/158 o výmere 8 

m2, b) konštatuje, že sa jedná o prípad pri ktorom sa uplatní výnimočný postup prevodu obce z dôvodu 

hodného osobitného  zreteľa, o ktorom rozhoduje Obecné zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých 

poslancov, pretože  ide o pozemok, ktorý je dlhodobo využívaný žiadateľom. V zmysle UP obce nie je určený 

na rozvojové aktivity a výstavbu obce, c) schvaľuje v zmysle §-u 9a, ods. 8, písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov, prevod nehnuteľného majetku uplatnením výnimočného 

postupu ako prípad hodný osobitného zreteľa –  pozemok registra CKN parcelným č. 517/158, druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 8 m2, odčlenená z parc. č. 517/115, ktorá je evidovaná 

Okresným úradom v Galante, katastrálny odbor na katastrálnej mape, registrovaná ako parcela registra 

C, ktorá je vo vlastníctve obce na LV č. 1, katastrálne územie Šintava, odčlenená geometrickým plánom č. 

31/2018 zo dňa 2.8.2018, za cenu 18,- €/m2 žiadateľovi: Marte Zuberecovej, Šintava č. 239, nar. 17.3.1949. 

Správny poplatok za návrh na povolenie vkladu vlastníckeho práva k nehnuteľnosti do katastra 

nehnuteľností uhradia kupujúci. 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 

 

 Žiadosť Martina Ščípa a Karola Schmidta, obidvaja trvale bytom Šintava č. 2 o odkúpenie 

obecného pozemku.  V rámci rozpravy tlmočila stanovisko komisie výstavby jeho predsedkyňa p. Jurašíková, 

neodporúča komisia predaj uvedených pozemkov. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie  č. 57 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave neschvaľuje 

žiadosť Martina Ščípa, Karola Schmidta, obidvaja trvale bytom Šintava č. 2 o odkúpenie obecného 

pozemku. Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 1 ( Šimulčík) – návrh bol prijatý. 

 

 Žiadosť Moniky Marienkovej, trvale bytom Veselé č. 2 o odkúpenie obecného pozemku pred rodinným 

domom č. 205. V rámci rozpravy tlmočila stanovisko komisie výstavby jeho predsedkyňa p. Jurašíková, kde 

komisia doporučuje žiadosť zobrať na vedomie s tým, že treba doriešiť právny vzťah k ostatným pozemkom, 

vypracovať geometrický plán, zabezpečiť právo vstupu ostatným majiteľom. Po rozprave bolo zahájené hlasovanie 

za uznesenie  č. 58 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie žiadosť Moniky Marienkovej, 

trvale bytom Veselé 2 o odkúpenie pozemku s tým že treba doložiť právny vzťah k ostatným pozemkom, 

geometrický plán, zabezpečiť právo vstupu ostatným majiteľom. 



Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh bol prijatý 

 

 Žiadosť Martiny Otovič, Šintava č. 640 a obyvateľov ulíc Krátka a Pod hrádzou o vybudovanie miestnej 

komunikácie na ulici Krátka a opravu cesty na ulici Pod hrádzou. V rámci rozpravy tlmočila stanovisko komisie 

výstavby jeho predsedkyňa p. Jurašíková, kde na základe dostupných informácií z kataster portálu obec nie je 

vlastníkom všetkých pozemkov, treba doriešiť vlastnícky vzťah na ul. Krátka, navrhuje, aby obecný úrad začal 

konať ohľadne vypracovania cenovej ponuky na cesty Priečna ku schodkom. Odporúčame t.č. žiadosť zobrať na 

vedomie. V rámci rozpravy vystúpila poslankyňa Hanáková, občania Otovič, Matyášová, Holbík, Vohláriková. 

Poslanec Matušica predložil návrh na uznesenie, žiadosť sa berie na vedomie s tým, že na najbližšie zasadnutie 

stavebná komisia urobí plán opráv miestnych komunikácií. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 59 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 

vedomie žiadosť Martiny Otovič, trvale bytom Šintava č. 640 a obyvateľov ulice Krátka o vybudovanie 

miestnej komunikácie na ulici Krátka a opravu cesty na ulici Pod Hrádzou a do najbližšieho zastupiteľstva 

sa vypracuje plán opráv miestnych komunikácií. 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh bol prijatý 

 

 Žiadosť spoločnosti EldiGroup, s.r.o., Železničná 3086/60, Sereď o odpredaj pozemku 

 Žiadosť spoločnosti EldiGroup, s.r.o., Železničná 3086/60, Sereď o súhlas so zriadením vecného bremena 

 Žiadosť spoločnosti EldiGroup, s.r.o. Železničná 3086/60, Sereď o konzultáciu ohľadom umiestnenia 

budov č.  1  a 2 a navrhovaných parkovísk 

Predsedajúca informovala prítomných, že nakoľko na porade nedospeli k žiadnemu záveru doporučuje ich zobrať 

na vedomie s tým, že sa uskutoční stretnutie s investorom dňa 27.3.2019. V rámci rozpravy vystúpil investor Lukáš 

Hracho, poslanci Matušica, Šimulčík, Kavoň, Jurašíková, občianka Lanczová. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 60 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 

žiadosť Eldi Group, s.r.o., Železničná 3086/60, Sereď o súhlas so zriadením vecného bremena pre káblovú 

prípojku NN, ku stavbe Polyfunkčný dom – novostavba v Šintave pre žiadateľa: Západoslovenská 

distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava s tým, že realizácia prípojky bude vedená v zelenom páse, 

nebude poškodená verejná komunikácia, bude zabezpečený prístup k nehnuteľnostiam a trasa sa dá do 

pôvodného stavu. Do projektu sa  po realizácii zakreslí skutkový stav. 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), zdržal 

sa 2 (Ištok, Šimulčík), proti 0  – návrh prijatý 

V rámci ďalšej rozpravy vystúpili nasledovní poslanci: Šimulčík, Kavoň, investor Hracho. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 61 Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 

žiadosti spoločnosti EldiGroup, s.r.o., Železničná 3086/60, Sereď o odpredaj pozemku a o konzultáciu 

ohľadom umiestnenia budov č. 1  a 2 a navrhovaných parkovísk. 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh bol prijatý 

 

bod 12/ 

Interpelácia poslancov 

     V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci: 

– Csemezová – informovala prítomných o požiadavke, ktorá prišla  emailom na obecný úrad od Tatiany 

Královičovej o vyhlásenie verejnej zbierky pre svoju mamu Janku, posúdila som jej stav, rapídne sa to zlepšuje, 

rodina odstúpila od požiadavky na verejnú zbierku a budú najprv čerpať  bezplatnú zdravotnú starostlivosť. Ďalej 

informovala prítomných so stretnutím riaditeľky polikliniky v Seredi, dlhá čakacia doba u všeobecných lekárov, 

riaditeľka nevidí žiadne riešenie tejto situácie. Oslovená lekárka v predatestačnej príprave, lebo najvhodnejšie 

riešenie by bolo, aby mala obec lekára, lebo podmienky na to máme. 

– Jurašiková – na stránke obce neboli zverejnené všetky dokumenty, konkrétne žiadosť č. 89/2019. 

– Kavoň – ako pokračujú rokovania so ZVAKom ohľadom vodovodu Nitrianska. Navrhované riešenie - 

vypracovať právnu analýzu kúpnej zmluvy medzi obcou a ZVAKom vo veci predaja projektu vodovod Nitrianska. 

Poslať informáciu koľko obyvateľov resp. domácností nemá kanalizáciu. Koľko platia tieto domácnosti za 1 

odvoz. Koľko odvozov bolo realizovaných spolu za rok. 



– Jurašiková – platenie žumpy by malo byť rovnocenné, doriešiť ďalší rozvoj kanalizácie. 

– Kavoň – zverejniť všetky súdne rozhodnutia, ktoré sa týkajú obce Šintava – kauza Lodenica, kauza 

bytovka, ako aj všetkých prípadných iných súdnych sporov, ktoré sa týkajú obce Šintava. 

– Starostka – súdny spor je len s Lodenicou 

– Šimulčík – súdy rozsudky zverejňujú. 

Na všetky interpelačné dotazy odpovedala starostka obce. 

 

bod 13/ 

Diskusia 

     V rámci diskusie vystúpili nasledovní občania obce: Molnárová, Herceg, Vedródy, Holbík. 

 

bod 14/ 

Záver 

     Záverom predsedajúca poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

Zapísala: Bc. Slávka Dobišová 

 

       Bc. Stanislava R e ž n á k o v á , starostka obce 

 


